
Rada Gminy Wielowieś
RG.0002.2.2025

Protokół nr XI/2025
z Sesji Rady Gminy Wielowieś

w dniu 26 lutego 2025 r.

XI Sesja Rady Gminy Wielowieś w dniu 26 lutego 2025 r.
Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury w Wielowsi.
Obrady rozpoczęto 26 lutego 2025 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:56 tego samego dnia.
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Wielowieś Marek Kremzer.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Obecni:
1. Łukasz Bachman
2. Marcin Bułka
3. Julia Cepok
4. Beata Gawrońska
5. Marek Goryczka
6. Malwina Jaruszowic
7. Adam Klencz
8. Marek Kremzer
9. Izabela Leksy
10. Tomasz Musioł
11. Arkadiusz Nowak
12. Beata Pacyga
13. Łukasz Skowronek
14. Rafał Smaruń
15. Damian Wąsik
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.
Przewodniczący powitał obecnych radnych, sołtysów, zaproszonych gości a także Przewodniczącą 
Rady Powiatu Gliwickiego Panią Ewę Jurczygę i radnego powiatowego Gintera Skowronka. Pan 
Marek Kremzer udzielił głosu Pani Przewodniczącej.
Pani Ewa Jurczuga Podziękowała za możliwość wystąpienia przed Radą Gminy Wielowieś. 
Pogratulowała radnym zdobycia mandatów. Złożyła życzenia realizacji planów, wyraziła także 
nadzieję na współpracę i możliwość uczestniczenia w kolejnych sesjach Rady Gminy Wielowieś.
W dyskusji zabrał głos Radny Rafał Smaruń, wnioskując o działania związane z pozyskaniem 
środków finansowych i wsparciem finansowym z ZDP na remont chodnika przy ul. Szkolnej 
w Wielowsi. Pani Ewa Jurczyga stwierdziła, iż procedury składania wniosków są radnym znane, 
obecnie jest uruchomiona duża inicjatywa samorządowa, na spotkaniach z przedstawicielami gmin, 
Powiatu i Zarządu Dróg Powiatowych omawiane są tematy związane z potrzebami gmin. 
Interpelację w tej sprawie składał również Pan Ginter Skowronek Radny Powiatowy. Jednakże, 
zgodnie z procedurami radny Rafał Smaruń został poproszony o złożenie interpelacji 
w przedmiotowej sprawie. Pani Ewa Jurczyga zapewniła o swoim wsparciu. Głos zabrał także Pan 
Mateusz Schütz Sołtys Wielowsi wyrażając nadzieję na współpracę. Poruszył temat odśnieżania 
dróg oraz cmentarza żydowskiego w Wielowsi.
Radni nie zgłosili więcej zapytań.
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kremzer podziękował Pani Ewie Jurczyga za uczestnictwo 
w obradach.
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Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu ostatniej Sesji Rady Gminy Wielowieś.
3. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Wielowieś. (druk nr 96)
4. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli za rok 2024 w Gminie Wielowieś. (druk nr 97)
5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
w Gminie Wielowieś na lata 2022-2024 za rok 2024. (druk nr 98)
6. Przyjęcie sprawozdania z działalności i wykonania zadań budżetowych Ośrodka Pomocy 
Społecznej za rok 2024. (druk nr 99)
7. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia i przystąpienia przez Gminę Wielowieś do spółdzielni 
energetycznej. (druk nr 100)
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gliwickiemu w 2025 r. na 
zadania pn. „ Zabudowa wyświetlacza prędkości w pasie drogowym drogi powiatowej 
Nr 2912S w rejonie miejscowości Dąbrówka”. (druk nr 101)
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gliwickiemu w 2025 r. na 
zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika w miejscowości Świbie 
przy ul. Szkolnej ”. (druk nr 102)
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gliwickiemu w 2025 r. na 
zadania pn. „Montaż progów zwalniających na drodze powiatowej Nr 2901S ul. Kościelna 
w Wielowsi”. (druk nr 103)
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/41/2024 Rady Gminy Wielowieś z dnia 
22 sierpnia 2024 r. w sprawie poboru podatków w drodze inkasa. (druk nr 104)
12. Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr V/40/2024 Rady Gminy Wielowieś z dnia 
22 sierpnia 2024 r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia jej stawki. 
(druk nr 105)
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zacharzowice. 
(druk nr 106)
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej 
na rzecz Gminy Wielowieś położonej w miejscowości Sieroty. (druk nr 107)
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. (druk nr 108)
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. (druk nr 109)
17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 
z dotychczasowym dzierżawcą, których przedmiotem są te same nieruchomości. (druk nr 110)
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 2033 (druk 
nr 111).
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/83/2024 z dnia 30 grudnia 2024 r. 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielowieś na 2025 r. (druk nr 112)
20. Informacja Wójta o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji.
21. Interpelacje i zapytania.
22. Zakończenie obrad.
Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji Rady Gminy Wielowieś są transmitowane i
utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk zgodnie z obowiązkiem wynikającym,
z art. 20 ust. 1 b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są
udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Rejestracja dotyczy
dźwięku i obrazu, tym samym zbierane są dane o wizerunku osób biorących udział w obradach sesji
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oraz treści ich wypowiedzi. Przewodniczący dodał, że szczegółowe informacje przetwarzana danych
osobowych i przysługujących praw w tym zakresie znajdują się na stronie internetowej i drzwiach
sali sesyjnej.
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Marek  Kremzer otworzył  XI  Sesję  Rady  Gminy  Wielowieś  oraz
dokonał sprawdzenia kworum. Na stan 15 Radnych, wchodzących w skład Rady Gminy Wielowieś,
w  chwili  stwierdzania  prawomocności  Sesji  obecnych  było  15  Radnych,  a  więc  sesja  była
prawomocna do podejmowania uchwał. 
Przewodniczący poinformował, że Wójt Gminy zwrócił się z wnioskiem o wycofanie z porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zacharzowice (druk nr 106).
Innych propozycji nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad wraz z zaproponowaną zmianą.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
Porządek obrad został przyjęty bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady.
Po głosowaniu porządek posiedzenia przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu ostatniej Sesji Rady Gminy Wielowieś.
3. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Wielowieś. (druk nr 96)
4. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli za rok 2024 w Gminie Wielowieś. (druk nr 97)
5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
w Gminie Wielowieś na lata 2022-2024 za rok 2024. (druk nr 98)
6. Przyjęcie sprawozdania z działalności i wykonania zadań budżetowych Ośrodka Pomocy 
Społecznej za rok 2024. (druk nr 99)
7. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia i przystąpienia przez Gminę Wielowieś do spółdzielni 
energetycznej. (druk nr 100)
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gliwickiemu w 2025 r. na 
zadania pn. „ Zabudowa wyświetlacza prędkości w pasie drogowym drogi powiatowej 
Nr 2912S w rejonie miejscowości Dąbrówka”. (druk nr 101)
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gliwickiemu w 2025 r. na 
zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika w miejscowości Świbie 
przy ul. Szkolnej ”. (druk nr 102)
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gliwickiemu w 2025 r. na 
zadania pn. „Montaż progów zwalniających na drodze powiatowej Nr 2901S ul. Kościelna 
w Wielowsi”. (druk nr 103)
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/41/2024 Rady Gminy Wielowieś z dnia 
22 sierpnia 2024 r. w sprawie poboru podatków w drodze inkasa. (druk nr 104)
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/40/2024 Rady Gminy Wielowieś z dnia 
22 sierpnia 2024 r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia jej stawki. (druk nr 105)
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zacharzowice. (druk nr 106)
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14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej 
na rzecz Gminy Wielowieś położonej w miejscowości Sieroty. (druk nr 107)
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. (druk nr 108)
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. (druk nr 109)
17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 
z dotychczasowym dzierżawcą, których przedmiotem są te same nieruchomości. (druk nr 110)
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 2033 (druk 
nr 111).
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/83/2024 z dnia 30 grudnia 2024 r. 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielowieś na 2025 r. (druk nr 112)
20. Informacja Wójta o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji.
21. Interpelacje i zapytania.
22. Zakończenie obrad.

2. Przyjęcie protokołu ostatniej Sesji Rady Gminy Wielowieś.
Nie zgłoszono żadnych uwag.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu ostatniej Sesji Rady Gminy Wielowieś.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
3. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Wielowieś. (druk nr 96)
Radni nie mieli pytań, ani uwag do powyższego sprawozdania.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Wielowieś.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
4. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli za rok 2024 w Gminie Wielowieś. (druk nr 97)
Radni nie mieli pytań, ani uwag do powyższego sprawozdania.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli za rok 2024 w Gminie Wielowieś.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny w Gminie Wielowieś na lata 2022-2024 za rok 2024. (druk nr 98)
Radni nie mieli pytań, ani uwag do powyższego sprawozdania.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
w Gminie Wielowieś na lata 2022-2024 za rok 2024.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
6. Przyjęcie sprawozdania z działalności i wykonania zadań budżetowych Ośrodka Pomocy 
Społecznej za rok 2024. (druk nr 99)
Radni nie mieli pytań, ani uwag do powyższego sprawozdania.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie sprawozdania z działalności i wykonania zadań budżetowych Ośrodka Pomocy Społecznej
za rok 2024.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
7. Podjęcie uchwały NR XI/93/2025 w sprawie utworzenia i przystąpienia przez Gminę 
Wielowieś do spółdzielni energetycznej. (druk nr 100)
Podczas dyskusji głos zabrał radny Pan Rafał Smaruń, stwierdzając, iż istotne jest przybliżenie tego 
tematu mieszkańcom oraz wyraził nadzieję, że w przyszłości mieszkańcy będą również mogli 
korzystać z takiego rozwiązania.
Wyjaśnień udzielił Pan Kazimierz Pławszewski Wójt Gminy Wielowieś, stwierdzając, że spółdzielnie 
energetyczne mogą powstawać wyłącznie na obszarach wiejskich, dlatego warto skorzystać z tego 
rozwiązania. Istnieje możliwość łączenia gmin w większe spółdzielnie, maksymalnie mogą do 
spółdzielni przystąpić trzy gminy. Postanowiono jednak, że do spółdzielni Gmina przystąpi 
samodzielnie. Początkowo do spółdzielni zostaną włączone gminne jednostki organizacyjne oraz 
wszystkie punkty PPE. Punkty będą włączane sukcesywnie wraz ze wzrostem ilości produkowanej 
energii.Radny Łukasz Bachman zapytywał o kwestie związane z cyklem rozliczeniowym, czy 
przeprowadzono symulację dotyczącą oszczędności w ciągu roku. Ponadto radny zapytywał 
o koszty jakie poniesie Gmina w związku z rozpoczęciem działania spółdzielni. Pan Wójt wyjaśnił, 
że cykl rozliczeniowy nie ulega zmianie, prosumenci będą się rozliczać w takiej formie jak 
dotychczas. Płatności cyklicznie a po roku bilans rozliczenia ostatecznego. Wstępna analiza 
oszczędności została przeprowadzona, jednakże audyt który zostanie zlecony pokaże dokładne 
dane.
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Kosztem związanym z założeniem spółdzielni będzie zlecenie firmie zewnętrznej realizacji tego 
zadania. Ceny za realizację tego zadania są bardzo różne, można powiedzieć, iż jest to rząd 
kilkudziesięciu tysięcy złotych, przy zleceniu realizacji całego zadania. Samodzielna realizacja przez 
Gminę może być trudna pod względem prawnym. Audyt pokaże jakie rozwiązania przyjąć w tej 
sprawie.
Radny Tomasz Musioł zapytał, czy spółka energetyczna dopuszcza handel energią.
Pan Wójt wyjaśnił, że spółdzielnia energetyczna jest tak umocowana, iż obecnie może kupować 
energię, może też negocjować ceny z poszczególnymi sprzedawcami energii, bez konieczności 
stosowania ustawy o zamówieniach publicznych. Radny zapytał również o kwestie związane z 
magazynowaniem energii. Pan Wójt wyjaśnił, że będzie ona magazynowana, natomiast na samym 
początku Gmina będzie inwestować w produkcję, ponieważ przesył w ramach spółdzielni jest 
bezpłatny. Na dalszym etapie będzie wykorzystywany magazyn oraz podejmowane będą działania 
związane z uzyskaniem nadprodukcji. Podejmowane rozwiązania podyktowane będą informacjami 
uzyskanymi z audytu. 
Radny Adam Klencz zapytał, czy w ościennych gminach powstały takie spółdzielnie, czy Gmina jest 
prekursorem na terenie powiatu. Pan Wójt powiedział, iż Gmina jest pierwsza na terenie powiatu, 
obecnie nie funkcjonuje jeszcze żadna spółdzielnia energetyczna. Spółdzielnie planują założyć 
gminy ościenne Tworóg oraz Krupski Młyn.
Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia i przystąpienia przez Gminę Wielowieś do spółdzielni 
energetycznej.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
Uchwała została podjęta.
8. Podjęcie uchwały Nr XI/94/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Gliwickiemu w 2025 r. na zadania pn. „ Zabudowa wyświetlacza prędkości w pasie drogowym 
drogi powiatowej Nr 2912S w rejonie miejscowości Dąbrówka”. (druk nr 101)
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 
przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady 
Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gliwickiemu w 2025 r. na 
zadania pn. „ Zabudowa wyświetlacza prędkości w pasie drogowym drogi powiatowej Nr 2912S 
w rejonie miejscowości Dąbrówka”.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
Uchwała została podjęta.
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9. Podjęcie uchwały Nr XI/95/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Gliwickiemu w 2025 r. na zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę 
chodnika w miejscowości Świbie przy ul. Szkolnej ”.(druk nr 102)
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 
przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady 
Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gliwickiemu w 2025 r. na 
zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika w miejscowości Świbie 
przy ul. Szkolnej ”.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
Uchwała została podjęta.
10. Podjęcie uchwały Nr XI/96/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Gliwickiemu w 2025 r. na zadania pn. „Montaż progów zwalniających na drodze powiatowej 
Nr 2901S ul. Kościelna w Wielowsi”. (druk nr 103)
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 
przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady 
Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gliwickiemu w 2025 r. na 
zadania pn. „Montaż progów zwalniających na drodze powiatowej Nr 2901S ul. Kościelna 
w Wielowsi”.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
Uchwała została podjęta.
11. Podjęcie uchwały Nr XI/97/2025 w sprawie zmiany Uchwały Nr V/41/2024 Rady Gminy 
Wielowieś z dnia 22 sierpnia 2024 r. w sprawie poboru podatków w drodze inkasa. (druk nr 
104)
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 
przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady 
Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/41/2024 Rady Gminy Wielowieś z dnia 
22 sierpnia 2024 r. w sprawie poboru podatków w drodze inkasa.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
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Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
Uchwała została podjęta.
12. Podjęcie uchwały Nr XI/98/2025 w sprawie zmiany uchwały Nr V/40/2024 Rady Gminy 
Wielowieś z dnia 22 sierpnia 2024 r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia jej 
stawki. (druk nr 105)
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 
przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady 
Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/40/2024 Rady Gminy Wielowieś z dnia 
22 sierpnia 2024 r. w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia jej stawki.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
Uchwała została podjęta.
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Zacharzowice. (druk nr 
106) (punkt zdjęto z porządku obrad).
14. Podjęcie uchwały NR XI/99/2025 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Wielowieś położonej w miejscowości Sieroty. (druk
nr 107).
Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady Gminy poddał niniejszy projekt 
uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej na 
rzecz Gminy Wielowieś położonej w miejscowości Sieroty.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
Uchwała została podjęta.
15. Podjęcie uchwały NR XI/100/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 
(druk nr 108).
Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady Gminy poddał niniejszy projekt 
uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
Uchwała została podjęta.
16. Podjęcie uchwały NR XI/101/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 
(druk nr 109)
Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady Gminy poddał niniejszy projekt 
uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
Uchwała została podjęta.
17. Podjęcie uchwały NR XI/102/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 
umów dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, których przedmiotem są te same 
nieruchomości. (druk nr 110)
Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady Gminy poddał niniejszy projekt 
uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 
z dotychczasowym dzierżawcą, których przedmiotem są te same nieruchomości.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Malwina Jaruszowic, Adam Klencz,
Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata Pacyga, Łukasz 
Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
PRZECIW (1)
Marek Goryczka
Uchwała została podjęta.
18. Podjęcie uchwały Nr XI/103/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2025 - 2033 (druk nr 111).
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 
przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady 
Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 2033.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
Uchwała została podjęta.
19. Podjęcie uchwały Nr XI/104/2025 w sprawie zmiany uchwały Nr IX/83/2024 z dnia 
30 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wielowieś na 2025 r. (druk nr 112)
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Tomasz Musioł przedstawił pozytywną opinię do 
przedmiotowego projektu uchwały. Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag. Przewodniczący Rady 
Gminy poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/83/2024 z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Wielowieś na 2025 r.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Łukasz Bachman, Marcin Bułka, Julia Cepok, Beata Gawrońska, Marek Goryczka, Malwina 
Jaruszowic, Adam Klencz, Marek Kremzer, Izabela Leksy, Tomasz Musioł, Arkadiusz Nowak, Beata 
Pacyga, Łukasz Skowronek, Rafał Smaruń, Damian Wąsik
Uchwała została podjęta.
20. Informacja Wójta o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji.
Wójt Gminy przedstawił Radnym informację ze swojej działalności w okresie od ostatniej Sesji, które
obejmowało: wykaz wydanych zarządzeń Wójta Gminy, wykaz podpisanych umów, informację 
o braku wniesionych skarg, których rozstrzygnięcie byłoby w kompetencji Wójta, informację o braku 
naboru na stanowisko urzędnicze. 
Ponadto Pan Wójt Kazimierz Pławszewski powitał na Sesji Panią Justynę Kronstedt nową Sołtys 
Sołectwa Czarków, podziękował także za współpracę Pani Irenie Szołtysek dotychczasowej Pani 
Sołtys.
21. Interpelacje i zapytania.
Przewodniczący udzielił głosu 
Radnemu Tomaszowi Musioł złożył interpelację w sprawie montażu barierek ochronnych przy 
drodze wojewódzkiej Nr 901 w miejscowości Sieroty. 
Ponadto głos zabrali:
Radny Adam Klencz zapytał o nabór wniosków do planu ogólnego zagospodarowania 
przestrzennego Gminy, na jakim etapie jest procedura, kiedy zostanie sfinalizowana.
Wyjaśnień udzielił Pan Wójt informując, że obecnie trwa procedura rozpatrywania wniosków, należy 
też brać pod uwagę zmieniające się przepisy, niekoniecznie korzystne dla mieszkańców.
Wpłynęło wiele wniosków o przekształcenie na tereny budowlane, wspólczynniki urbanistyczne 
zostały przekroczone o 360 %. Zaplanowane również zostało spotkanie z firmą urbanistyczną 
zajmującą się opracowaniem planu. Jeśli przedstawi ona już gotowy projekt, wówczas będzie on 
konsultowany z mieszkańcami.
Głos zabrała Pani Joanna Kaczmarek Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego 
w Wielowsi. Poruszyła i omówiła szeroko temat wynajmu hali, sali sportowej na ul. Szkolnej i Orlika.
Zaproponowała zorganizowanie spotkania przed rozpoczęciem następnego sezonu sportowego 
w celu opracowania grafiku wynajmu.
Radny Arkadiusz Nowak wnioskował o umocowanie znaku (tablicy określającej miejscowość) 
w miejscowości Wiśnicze. Ponadto pytał na jakim etapie związane są sprawy związane 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl



z rekultywacją stawu w Wiśniczu oraz co z utworzeniem mapy działek z oznaczeniami, gdzie są 
składowane na terenie Gminy osady. Radny złożył interpelację związaną z zimowym odśnieżaniem 
rejonu skrzyżowań przy drodze nr 901 i 907 – skrzyżowanie Wiśnicze i droga 907 w kierunku na 
Kotliszowice koło krzyża oraz Wiśnicze w kierunku do Błażejowic – skrzyżowanie również przy 
krzyżu, aby w tych miejscach zamontować lampy oświetleniowe, doświetlające obydwa 
skrzyżowania. Doświetlenie skrzyżowań poprawi stan bezpieczeństwa na drodze.
Radny Rafał Smaruń dopytywał w sprawie złożonej killka miesięcy wcześniej interpelacji związanej 
z oświetleniem skrzyżowania przy ul. Gliwickiej z drogą nr 901 w rejonie Baru Carmen. Odpowiedzi 
udzieliła Pani Anna Meinhardt Zastępca Wójta, informując o sporządzonym projekcie oraz 
o zaplanowanej na rok bieżący budowie oświetlenia.
Radny Adam Klencz zapytał o ilość dzieci uczęszczających do żłobka oraz jaka jest prognoza na 
najbliższe miesiące i czy zostanie uruchomiona część, która obecnie nie jest użytkowana. 
Odpowiedzi udzieliła Pani Sylwia Nowak Dyrektor Gminnego Żłobka. Obecnie do żłobka uczęszcza 
komplet dzieci, jedno dziecko jest na liście rezerwowej. Kwestia związana z przyszłym rokiem 
będzie wiadoma po przeprowadzonej rekrutacji, która odbędzie się w marcu.
Radny Łukasz Bachman poruszył temat koszy na śmieci na ulicy Głównej w Wielowsi i utworzenie 
nowych punktów odbioru odpadów. Pan Wójt poinformował, iż na spotkaniu z firmą Remondis,które 
miało miejsce trzy miesiące temu złożono propozycje, na które do dziś Gmina nie otrzymała 
odpowiedzi. Rozmowy dotyczące zmiany umowy, są bardzo trudne, firma nie wyraża chęci na 
wprowadzenie zmian. Umowa obowiązuje do końca br. Przetarg na dostarczenie nowych usług jest 
zaplanowany w połowie br., będzie to okazja do wprowadzenia ewentualnych zmian.
Głos zabrał Pan Mateusz Schütz Sołtys Wielowsi poruszając temat odpadów komunalnych, 
przypomniał, iż występował z wnioskiem o zwiększenie ilości worków na odpady Bio. 
Poruszył temat bezpieczeństwa przy szkole podstawowej na ul. Szkolnej w Wielowsi. Znak drogowy 
jest umieszczony w skrajni jezdni (jadąc od strony Wojski) zasłania ona małe dzieci przechodzące 
przez przejście dla pieszych. Sołtys złożył wniosek o usunięcie znaku. Ponadto na drodze 
powiatowej przy ul. Szkolnej na jezdni po zimie pojawiają się już dziury, sołtys złożył wniosek 
o uzupełnienie ubytków szczególnie na wysokości posesji nr 18 oraz na wysokości przedszkola 
a także wymianę krawężnika na wjeździe na parking dla nauczycieli.
Pan Wójt wyjaśnił, że jedno z pytań i propozycji, jakie zostały przekazane firmie Remondis, 
dotyczyło również odpadów segregowanych. 
Zapytanie Pana Mateusza Schütza dotyczyło również etapu rozbudowy pałacu w Wielowsi. 
Odpowiedzi udzielił Pan Kazimierz Pławszewski Wójt Gminy. Poinformował, że wykonawca już jest 
wybrany, natomiast program funkcjonalno – użytkowy nie został uzgodniony z konserwatorem 
zabytków i obecnie konserwator zabytków neguje wszelkie rozwiązania projektowe proponowane 
przez firmę projektową. Obecny etap to negocjacje z konserwatorem zabytków. 
Sołtys złożył wniosek o ustawienie toalety w parku, w miesiącach letnich. Pan Wójt wyjaśnił, 
iż w ramach projektu została zaplanowana budowa ogólnodostępnych toalet. Zostanie 
przeanalizowana kwestia ustawienia przenośnej toalety do czasu zakończenia realizacji budowy.
Pan Mateusz  Schütz zapytał również o budowę parkingu przy szkole podstawowej, na jakim jest 
etapie, prosił o dosypanie kamienia. Pan Wójt poinformował, iż realizacja jest zaplanowana na rok 
bieżący. 
Radny Arkadiusz Nowak poruszył problem wywozu osadów ściekowych. Zaapelował do radnych 
i mieszkańców, aby zaobserwowane zdarzenia zgłaszali bezpośrednio pod nr 112 i prosili o przyjazd
policji, która stwierdzi legalność wywozu osadów. W dyskusji zabrał również głos Pan Kazimierz 
Pławszewski, wsparł radnego Arkadiusza Nowaka stwierdzając, iż radny jest bardzo zaangażowany 
w powyższą sprawę. Podkreślił wagę zaangażowania liczniejszego grona osób, bez tego nie 
zostanie osiągnięty cel związany z kontrolą ilości wywożonych osadów. Pan Wójt powiedział, 
iż problem tkwi nie w tym, że wywóz osadów na pola jest dozwolony prawem, lecz w ilości 
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wywożonych osadów. Jeżeli będzie to ilość dopuszczona po przeprowadzonych badaniach gleby, 
wówczas będzie to nawóz, jednakże jeżeli dawki zostaną znacznie przekroczone to jest to utylizacja 
osadów. Do gleby przedostają się i pozostają w niej metale ciężkie, azotany, które są 
zanieczyszczeniami bardzo trwałymi. Skażenia takie będą zalegać w ziemi przez dziesiątki lat. Wójt 
zaapelował o zgłaszanie wywozu osadów.
Głos zabrała Pani Dorota Zawiszewska Sołtys wsi Kieleczka. Problem dotyczy drogi nr 907 
Kieleczka - Tworóg między posesjami Wiejska 20 a Wiejska 24, przy poboczu zapada się asfalt, jest 
to informacja zgłoszona przez mieszkańca. Pani Sołtys zapytała o zmianę planu ogólnego Gminy 
oraz o zmiany jakie wprowadzono w budżecie. Odpowiedzi udzielili odpowiednio Pan Wójt oraz Pani
Skarbnik.
Pani Dorota Zawiszewska dokonała krótkiego podsumowania nowej kadencji. Zauważyła poprawę 
współpracy z Urzędem Gminy związaną z tym, iż zgłaszane przez sołtysa wnioski, uwagi, 
propozycje są omawiane a możliwość ich realizacji jest sprawdzana. Na swoje propozycje nie 
otrzymuje od razu negatywnej odpowiedzi. Pani Zawiszewska podkreśliła, że współpraca układa się 
dobrze zarówno z władzami Gminy, jaki i pracownikami Urzędu. Pozytywne zmiany zauważają także
mieszkańcy.
Radny Marcin Bułka podziękował urzędnikom w imieniu OSP za pomoc i współpracę przy wymianie
samochodu pożarniczego. Pan Wójt podziękował OSP i Panu radnemu za zaangażowanie wymianę 
samochodu pożarniczego.
Pani Joanna Kaczmarek Dyrektor ZSP Wielowieś, podziękowała OSP za pomoc podczas prac 
związanych z wymianą oświetlenia na hali sportowej.
Przewodniczacy Rady Marek Kremzer prosił o zintensyfikowanie rozmów z Zarządem Dróg 
Wojewódzkich na temat budowy skrzyżowania o ruchu okrężnym dróg nr 901 i nr 907. Pan Wójt 
poinformował, że Gmina ma poparcie w Sejmiku Śląskim. Uczestniczyli także w rozmowach z ZDW. 
Zaapelował, aby zauważone zdarzenia, sytuacje łamania przepisów zgłaszać na mapie zagrożeń, 
bądź też zgłaszać do Urzędu Gminy.

          Przewodniczący

Rady Gminy Wielowieś

Załączniki:
1. Uchwały Rady Gminy od  Nr XI/93/2024 do Nr IX/104/2024.
2. Opinie Komisji Rady Gminy Wielowieś.
3. Listy obecności.
4. Sprawozdania Wójta.

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl


